

Protokoll från förvaltningsgruppen den 13 maj 2025

Närvarande:

Stadsdelsförvaltningen

Alex Baena, avdelningschef ekonomi och upphandling

Linda Palo, avdelningschef samhälle och service

Yvonne Kokkola, avdelningschef individ- och familjeomsorg

Eva Alama, avdelningschef äldreomsorg

Liselott Hedman, avdelningschef förskola

Mette Sundqvist, avdelningschef hr och kommunikation

Sofia Ferrer, kanslichef

Fackliga organisationer

Kommunal: Piero Cima och Embla Falk

Vision: Christian Juntunen (digitalt)

SSR: Liselotte Näslund (digitalt)

Sveriges skollära: Anders Bengtsson (digitalt)

Sveriges Lärare: Susann Stjärnfeldt (digitalt)

Ledarna: Karin Wrannvik (digitalt)

Saco: Carl Korch (digitalt)

Förhinder

Lee Orberon, stadsdelsdirektör

Veronica Östlin, avdelningschef funktionsnedsättning och socialpsykiatri

Vårdförbundet

Tidpunkt:

13 maj kl. 13:00

Plats:

Telefonvägen 30, plan 10, rum Paddan

1. Mötet öppnas

Alex Baena öppnade mötet

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

3. Val av justerare samt tidpunkt för när protokollet senast ska vara justerat

Justerare:

Arbetsgivaren: Alex Baena

Kommunal: Piero Cima

Vision: Christian Juntunen

SSR: Liselotte Näslund

Sveriges skolledare: Anders Bengtsson

Sveriges Lärare: Susann Stjärnfeldt

Ledarna: Karin Wrannvik

Saco: Carl Korch

Justering sker fredagen den 16 maj inför publicering till nämnden och synpunkter ska ha inkommit till arbetsgivaren senast torsdagen den 15 maj kl. 12:00. Justering sker digitalt.

4. Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna.

5. Kvarvarande frågor från föregående möte

Inga kvarvarande frågor.

6. Skyddskommitté/arbetsmiljökommitté

- Samverkansforum framöver inom alla respektive avdelningar på förvaltningen.

Parterna fastställde vilka samverkansforum som nu kan starta på förvaltningen och vilka samverkansforum som avvaktar. Se bilaga. Grön markering = fortsätter sedan tidigare, svart markering = nu fastställd att starta, röd markering = avvakta. Respektive avdelnings samverkansgrupp kommer överens om lämpligt startdatum. Liselott skickar underlag till Vision vad gäller förskolan och fördelning av administratörer inom respektive område. Förvaltningens lokala samverkansöverenskommelse behöver också ses över vad gäller t.ex. formulering om att flera enheter kan klustras samman för gemensamt samverkansforum. Arbetsgivaren återkommer om detta.

7. Övergripande information från arbetsgivaren

Verksamhets- och kvalitetsfrågor

Alex informerade om pågående rekrytering av upphandlingssamordnare, förstärkning av befintlig funktion. Ett omtag har gjorts i rekryteringen.

Linda informerade om pågående rekrytering av säkerhetssamordnare, förstärkning av befintlig funktion. Fokus kommer att vara på bl.a skalskydd och SBA-arbetet.

Ekonomi/ budget

Alex gick igenom månadsrapporten för mars samt personaltalen för april. Se bilaga.

8. Övergripande information från de fackliga organisationerna

Saco informerade om en kommande utbildning för arbetsmiljöombud i staden som sker den 20 maj.

Sv Skolledare informerade om att Anders Bengtsson kommer att vara med på FVG fram till sommaren.

Sv Lärare informerade om kommande ombudsmöte den 20 maj. Sv Lärare framförde även att en olycklig miss i kommunikation skett inom förskolan gällande pedagogisk utvecklingstid för förskollärare. Rektor har kommunicerat att Sv Lärare står bakom en minskning av utvecklingstiden vilket inte stämmer.

Övriga fackliga organisationer hade ingen information.

9. Ärenden till nämnden

Avser samverkan som motsvarar MBL § 11

- Uppdatering av delegationsordningen

Ärendet ansågs samverkat av parterna.

Avser information som motsvarar MBL § 19

- Bara bada bastu, svar på skrivelse från L
- Låt stockholmarna köpa träd – motion från SD
- Förslag till detaljplan för Jullovet 1
- Förslag till detaljplan för del av fastigheten Gröndal 1:1 vid Fregattvägen

Ärende ansågs informerade om av parterna.

10. Månadens tema från årshjulet

I maj månad står ”T1 samverkas”. Denna punkt flyttas för samverkan till juni då T1:an behandlas som ärende på stadsdelsnämnden i juni.

För övrigt inget tema till FVG i maj.

11. Kompetensförsörjning

Alex och Mette informerade om utbildningar, både i större grupp och individuellt som pågår för att rusta och stötta cheferna i sina uppdrag där flera är nya i sina chefsuppdrag.

12. Föranmällda frågor

Inga föranmällda frågor.

13. Övriga frågor

SSR ställde frågan om uppdaterad delegationsordning kopplat till nya socialtjänstlagen. Sofia Ferrer svarade att denna är på gång och kommer att uppdateras med planering att tas på nämnden i juni och dessförinnan samverkas på FVG i juni.

14. Mötet avslutades

Bilagor

- Organisationsskiss samverkansforum
- Månadsrapport mars 2025 samt personaltal

Underskriftens äkthet valideras här: <https://underskriftpas.stockholm.se/validera>